
Protokoll  Fotö  Öråd  2020-05-19  
	  
	  
  
Närvarande  i  truckgaraget:  Magnus,  Sonja,  Annika,  Sigbritt.  
Med  på  länk:  Bengt,  Amanda,  Elisabeth,  Emelie,  Christina.  
  
1.   Ordföranden  öppnade  mötet  och  hälsade  deltagarna  välkomna.    

  
2.   Amanda  och  Annika  valdes  till  justeringsmän.  

  
3.   Skolans  beslut  om  att  flytta  klasserna  3-6  är  överklagat  till  förvaltningsrätten.  Men  ett  

överklagande  om  inhibition  –  alltså  att  den  tagna  beslutsprocessen  pausas  i  väntan  på  
beslut  av  förvaltningsrätten,  är  överklagad  till  kammarrätten.  Örådets  skrivelse  har  inte  
kommenterats  av  kommunstyrelsen.  Vi  gör  en  ny  påstötning  hos  politikerna  och  begär  
respons.  
  

4.   Skötseln  av  parken,  rutan  och  lekplatsen  sker  under  maj-sep  på  samma  sätt  som  förra  
året,  d.v.s.  med  hjälp  av  ungdomar  och  en  trädgårdsmästare.  Detta  är  
samhällsföreningens  huvudsakliga  åtagande.  Lekutrustningen  ansvarar  kommunen  för,  
men  staketet  runt  lekplatsen  har  vi  själva  reparerat  tidigare.  Ytterligare  material  till  
staketet  finns  i  parkboden.  Samhällsföreningen  ansvarar  även  för  skötseln  av  
parkeringsrutorna  i  Kilen.    
  

5.   Kommunen  har  meddelat  att  utmärkningen  av  gångstråk  på  Tån  kommer  att  ske  till  
sommaren.  Vi  har  fått  tillstånd  att  göra  viss  utmärkning  genom  att  måla  stenar.  
  

6.   För  att  få  till  en  utsiktsplats  behöver  vi  först  veta  vem  som  råder  över  vattentornet  och  
om  ansvaret  kan  överföras  till  samhällsföreningen.  Förfrågningar  har  gått  ut.  Om  detta  
går  i  lås  måste  vi  lägga  fram  en  plan  till  kommunen  för  att  få  ett  förhandsbesked  inför  en  
bygglovsansökan.  
  

7.   Arbetet  med  hembygdsinventeringen  fortskrider  enligt  plan  och  arbetsgruppen  har  fått  in  
mycket  material  att  bearbeta.  
  

8.   Bygglovsansökan  för  bastu  på  Ussholmen  är  inlämnad  av  Hamnföreningen.  Badstege  
på  Sundholmen  vet  vi  ännu  inget  om.  
  

9.   Vårens  städdag  blev  inställd  men  i  stället  planeras  en  städdag  av  Tån  en  lördag  i  
september.  Då  kommer  även  potthålen  vid  fotbollsplanen  att  fyllas  med  grus.    
  

10.  Örådet  diskuterade  föreningens  roll  i  Corona-tiderna,  men  kom  fram  till  att  den  allmänna  
informationen  i  samhället  är  tillräcklig  för  oss  på  Fotö.  
  

11.  Information  från  föreningarna:  

•   I  skolan  är  barnen  oroliga  för  att  de  inte  vet  vart  de  ska  ta  vägen  till  höstterminen.  
Föräldrarna  är  oroliga  för  att  det  saknas  trottoar  från  fotbollsplanen  till  
busshållplatsen  vid  Egnahemsvägen  –  skolvägen  blir  en  säkerhetsrisk.  

•   Sion  livestreamar  gudstjänster,  barnsamlingarna  sker  på  webben  och  
ungdomsaktiviteterna  är  inte  inställda  på  grund  av  aktiveringsbehovet    i  dessa  tider.  
Café  Boa  kommer  att  öppna  med  lite  restriktioner.  

•   FGIF:  midsommarfirandet  är  inställt  i  år.  



  
12.  Ett  förslag  om  skyltning  i  gästhamnen  om  att  det  finns  lekplats  och  park  på  Fotö  

godkändes.  Dessutom  bestämdes  att  parkgrinden  ska  förses  med  någon  form  av  
stängningsanordning  så  att  småbarnen  inte  kan  springa  rätt  ut  på  vägen.  
  

13.  Samhällsföreningens  medlemsantal  har  krympt  betänkligt  sedan  2019.  Nytt  utskick  med  
påminnelse  om  inbetalning  görs.  
  

14.  Nästa  möte:  torsdagen  den  25  juni  2020  kl  19.00  i  truckgaraget.    
  

15.  Ordföranden  tackade  deltagarna  och  avslutade  mötet.  
  
  
Vid  pennan  
  
Sigbritt  Oskarsson  
  
  
Justeras  
  
  
Amanda  H      Annika  J  
 
	  


